

台式计算机说明书

系统性能技术特性

系统采用具备超线程技术的高效英特尔奔腾4处理器，能够提高运行效率和系统响应速度。其它技术特性包括集成Intel Extreme 图形加速卡、可升级的8X AGP插槽、USB 2.0端口的扩展功能、1394端口、多种光驱选件、外置立体声音箱及可选ABC显示器等。

单键恢复和复原解决方案

我们在您的系统硬盘驱动器中预装了Rapid Restore软件，它提供了轻松的单键（F11键）恢复解决方案，使您单键即可恢复以前保存的数据、应用程序和操作系统。该项技术可以帮助您减轻IT 技术支持的压力和复杂工作，使您的工作运转更快速。

高效的系统移植解决方案

大部分用户都需要花费数个小时使新的PC z系统“看起来”与旧的系统类似。采用可下载的系统移植助理软件，您可以轻松、迅速的移植数据、应用程序设置和个性化设置等。

ABC 显示器带给您全新的视觉世界

ABC提供全系列显示器选件，包括节约空间设计的平面液晶显示器和融合有最新技术的CRT显示器以满足多种应用程序的使用需要。

易于使用

多达8个高速USB 2.0端口，其数据传输速度是USB 1.1端口的40倍。这些端口提供向后兼容（USB 1.1 端口数据传输速率）特性并可以方便地连接打印机、扫描仪、照相机和其它外部设备。

ABSTRACT OF A DESKTOP

Performance features

Select models include Intel® Pentium® 4 processors with Hyper-Threading Technology to help accomplish more tasks at once with improved processor performance and system responsiveness. Models also may include integrated Intel Extreme Graphics 2 with an upgradable 8X AGP slot, USB 2.0 ports, 1394 ports, a range of optional optical devices, external stereo speakers and a choice of optional ABC monitors.

One-button recovery and restore solution

The Rapid Restore software, installed on your hard drive, offers a hassle-free one-button recovery solution that lets you restore your previously saved data, applications and operating system with a touch of the F11 key. This technology can help reduce stress and frustration and get you back to work faster.

An efficient migration solution

Most users spend hours making their new PC "look" like their old one. With the downloadable System Migration Assistant, you can migrate data, application settings and personal settings easily and quickly.

See the world with ABC monitors

ABC offers a full line of optional monitors, including space-saving flat panel monitors and CRTs with some of the latest technology to address a wide range of applications.

Ease of use

Up to eight high-speed USB 2.0 ports transfer data to compatible devices up to 40 times faster than previous USB 1.1 connections. These ports provide backward compatibility to previous USB versions (at USB 1.1 data transfer rates) and make it easy to connect USB printers, scanners, cameras and other peripherals.

极佳的无线功能

高速无线局域网PCI适配器选件(支持Low-Profile)和无线接入点选件可以帮助您在难于铺设有线网络或铺设成本高昂的情况下实现局域网网络访问以提高工作效率。

网络连接的优化设计

英特尔PRO/100网络连接器能够提供方便的远程管理并可以实现高速宽带连接。英特尔PRO/1000 T 型台式机适配器Desktop Adapter 选件提供出色的速度和更高性能，当连接支持千兆网络连接的服务器时，其速度比现有10/100 适配器技术快10倍。

获得您所需的支持

您可信赖的ABC 服务带给您更佳的产品拥有体验。ABC 在164个国家提供一系列的服务和技术支持解决方案，包括提供24/7在线的ABC，GMK技术和TTK技术支持。

一般信息

型号名称：ABC

描述：ABC

软件

操作系统：微软视窗XP家用版

产能应用程序：

通讯应用程序：Update Connector; Adobe Acrobat Reader; Access Support Connected Client

实用工具：PC诊断应用程序; Norton AntiVirus 2003 OEM Version; Rapid Restore Ultra

支持操作系统：微软视窗2000专业版，微软视窗XP家用版，微软视窗XP专业版

Wireless done right

The optional High Rate Wireless LAN PCI Adapter (Low-Profile Enabled) and wireless access points help increase productivity by enabling LAN access in areas where it is difficult or expensive to extend a wired network.

Optimized for connectivity

An Intel PRO/100 network connection provides convenient remote management and the ability to connect to high-speed broadband services. The optional Intel PRO/1000 Gigabit Ethernet PCI Adapter delivers outstanding speed and performance (up to 10 times faster than existing 10/100 technology when connecting to enabled serve existing network.

Get the help you need

Dependable ABC service is the foundation of a better ownership experience. In addition to on-system support, a wide range of service and support solutions — available in 164 countries — include EAB, GMK Technology, and TTK Support for 24/7 online support.

General

Model name: ABC

Description: ABC

Software

OS provided: Microsoft Windows XP Home Edition

Productivity applications: Communications applications: Update Connector; Adobe Acrobat Reader; Access Support Connected Client

Utility applications: PC Doctor diagnostics; Norton AntiVirus 2003 OEM Version; Rapid Restore Ultra

Supported operating system: Microsoft Windows 2000 Professional, Microsoft Windows XP Home Edition, Microsoft Windows XP Professional

结构

总线类别/结构：PCI
插槽 x 托架总数(可用)：3(3) x 5(2)
定位允许：垂直
外型参数：塔式机箱 (3x5)
颜色：商用黑色

处理器

处理器(CPU): 英特尔 赛扬
处理器内部时钟速度：2.20GHz
前端总线(FSB)：400MHz
内部L2超高速缓存容量：128 KB

内存

内存(RAM)标准/最大：128MB/2GB
内存插槽总数：2 DIMM
内存可用插槽：1 DIMM
内存类型：DDR SDRAM
内存速度：266MHz
模块规格：PC2100

硬盘

硬盘类型：ATA-100 (增强型 IDE)
支持的硬盘类型：Ultra ATA/100
硬盘大小：40GB
硬盘速度：7200 转/分钟

图形子系统

图形类型：2D/3D
图形芯片：Intel Extreme Graphics
显存类型：DVMT
最大分辨率：2048x1536 256 色
最大色彩：16777216
图形总线接口：Direct AGP

音频

描述：SoundMAX Cadenza
平面音效：是
扬声器：
集成扬声器：

光驱

光驱：CD-ROM
光驱速度：CD-ROM 48X Max
驱动器接口：EIDE

Architecture

Bus type/architecture: PCI
Slots x bays total (available): 3(3) x 5(2)
Orientations allowed: Vertical
Form factor: Tower (3x5)
Color: Business black

Processor

Processor (CPU): Intel Celeron
Processor speed: 2.20 GHz
Front side bus (FSB): 400 MHz
Internal L2 cache memory size: 128 KB

System memory

Memory (RAM) std/max: 128MB/2GB
RAM slots total: 2 DIMM
RAM slots available: 1 DIMM
RAM type: DDR SDRAM
Memory speed: 266 MHz
Module specifications: PC2100

Hard drive

Interface type: ATA-100 (Enhanced IDE)
Interface type supported: Ultra ATA/100
Hard disk size (GB): 40 GB
Hard drive speed (RPM): 7200

Graphics

Graphics type: 2D/3D
Description: Intel Extreme Graphics
Video RAM type: DVMT
Max resolution: 2048x1536 256 colors
Max colors: 16777216
Graphics bus interface: Direct AGP

Audio

Description: SoundMAX Cadenza
Audio on planar: Yes
Speakers :
Integrated speakers :

Optical device

Optical device: CD-ROM
Optical device speed: CD-ROM 48X Max
Device interface: EIDE

标准特性

键盘类型：全尺寸 PS/2 鼠标
鼠标：USB 光电滚轮鼠标

安全

安全特性：引导程序序列控制, 无键盘或鼠标引导程序, 配置密码, 磁盘 I/O 控制, 磁盘引导程序禁止, 文件 I/O 控制, 并行端口 I/O 控制, 开机密码, 安全插槽(与可选电缆锁连接), 串联 U 螺栓锁定器

保修

服务方式：现场维修(IOR)
保修期：1 年部件保修免人工费

重量及尺寸

重量：10 千克
高度：398 毫米
宽度：180 毫米
深度：402 毫米

扩展选项

插槽总数(空闲)及类型：3(3) PCI
插槽 x 托架总数(空闲)：3(3) x 4(2)
即插即用支持：支持
串行端口类型：1 (9-pin 16550)
并行端口类型：1 (IEEE 1284)
端口连接器：2 USB 2.0 (前), 4 USB 2.0 (后), 外部显示, 外接扬声器, 键盘, Line in, Line out, 鼠标, 并联, RJ-45, 串行

扩展总线类型：PCI

基本输入输出系统类型：闪存
软盘大小/容量：3.5 英寸 1.44MB

电源管理

电源：230W
电源供应类型：100-240 伏通用手动开关

通讯

以太网描述：集成英特尔 PRO / 100 以太网
以太网接口类型：集成的以太网
局域网唤醒功能：有
主板内置以太网：有

Standard features

Keyboard type: IBM Preferred Pro Full size PS/2
Mouse: IBM USB Optical Wheel Mouse

Security

Security features: Boot sequence control, Boot without keyboard or mouse, Configuration password, Diskette I/O control, Diskette boot inhibit, Hardfile I/O control, Parallel port I/O control, Power on password, Security slot (for attachment of optional cable lock), Serial, U-Bolt anchoring feature

Limited warranty

Type of service: On-Site Repair
Limited warranty period: One year parts and labor

Weight & dimensions

Weight: 10Kg
Height: 398mm
Width: 180mm
Depth: 402mm

Expansion options

Slots total (available) and type: 3(3) PCI
Slots x bays total (available): 3(3) x 4(2)
Plug and play support: Yes
Serial Port Type: 1 (9-pin 16550)
Parallel Port Type: 1 (IEEE 1284)
Port connectors: 2 USB 2.0 (front), 4 USB 2.0 (back), External Display, External microphone, Keyboard, Line in, Line out, Mouse, Parallel, RJ-45, Serial

Expansion bus type: PCI

BIOS type: Flash ROM
Floppy diskette size: 3.5" 1.44MB

Power management

Power: 230 W
Power supply type: 100-240 volt universal manual switch

Communications

Ethernet description: Integrated Intel PRO/100 Ethernet
Ethernet interface type: Ethernet-Integrated
Wake on LAN capable: Yes
Ethernet on motherboard: Yes